7/5/2015 中文報告
1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們，散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2.教會呼召陳家榮牧師擔任全職主任牧師的職份，任期自2015年8月10日至2017年08月09日，將於7月26日召開會員大會，投票認定。如果您不能出席會員大會，請於7月12、19日向丁少文(Raymond Ting)文書執事領取缺席選票。同時CDSC(兒童事工主任聘牧委員會)成員有湯傑偉、詹其泰長老、萬自弘執事、郭偉芬和謝芳姐妹，也將於同一天，投票認定。 請大家代禱，一同來印證神的心意。 
3.教會2015年退修會訂於9月5-7日(週六下午1:00報到至週一) 在Lifeway Ridgecrest Conference Center, NC (near Asheville)舉行。今年的主題是: 勿忘使命，同心同行

   講員: 國語堂:李光陵牧師 (北美華神院牧)       

         廣東堂:孟寶松牧師 (宣道會華聯會總幹事)

         英語堂:Rev. Mike Gin (Twin City Chinese Christian Church)

  報名日期從現在開始至 8月20日截止，7月31日前報名免繳報名費。7月31日以後報名，須繳$25報名費，7月31日以後來的新朋友免交報名費 。(報名必須在退修會前完成，沒有現場報名) 。8月1日以前取消報名全額退款。支票寫給RCCC ，Memo: Church Retreat。你也可以上網報名www.raleighccc.org。詳情請與李劍影jianying.li@gmail.com 或簡耀隆弟兄 echien45@yahoo.com 連絡。

4.長青團契下次聚會時間訂為7月9日上午10:00(週四)，于教會 #132-140教室。 
5.本地福音事工部北卡州大新生事工即將從7月份開始。請弟兄姐妹支持「有愛才有羊」接待新生事工，並為此事工禱告。即日起招募"接待家庭"，希望有30 個家庭接待50位新生。請至佈告欄報名，或掃描QR cord 網路報名。 如要捐獻適合學生使用的家具，或預備迎新晚會的餐點，也請至佈告欄填寫。謝謝! 

6.2015年教會通訊錄已完成。教會成員將會收到電郵，可以用PDF打開通訊錄。如果您是65歲以上請於今日早上10:45-11:15至大堂外領取複印文本 (hard copy)，每個家庭一份，如果在通訊錄中發現任何錯誤，請聯繫丁少文文書執事或電郵：raleighccc@gmail.com.

7.The Raleigh Baptist Association將提供一個為期3天的ESL培訓證書班。地點在Greensboro。時間：7月30、31日(週四和週五)下午6:30—9:30（提供點心）；8月1日(週六)上午8:30—下午4:30（含午餐）。報名截止日期為7月27日。如果您願意加入ESL事工，並全程參加培訓，教會將支付報名費及材料費用，詳情請與Dale Chen（dale.chen1@ gmail.com或919.630.6478）聯絡。
8.教會將於7月25日(週六)舉行CEF培訓，請有負擔兒童事工的弟兄姊妹踴躍參加。詳情請與鄭燕(Eva)姊妹聯絡及報名。
9.北美華神將於7月23-26日開設「當代中國文化思潮」課程，由李靈老師授課。 敬請牧長們鼓勵教會同工參予，同蒙造就！報名單放在大堂外桌上。授課地點在華人福音基督教會。 
青少年事工報告
1.M-Fuge 短宣培訓—訂於今天下午1:00-2:00 在Shatiel House 舉行。請所有成人輔導員及短宣隊的青少年務必參加。
2.M-Fuge 短宣隊禱告會—請M-Fuge 短宣隊員務必參加7月8日(週三)7:30pm在教會舉行的禱告會。
3.M-Fuge Yard Sale—7月11日週六 從上午7:30-11:30在MPR，我們將有M-Fuge 短宣Yard Sale募款活動。我們需要您的幫助一起收集Yard Sale物件，所有物件必須是乾淨、好的、並可以使用。我們有詳細的清單列明可接受哪些舊貨出售。Yard Sale出售的物品必須在7月10日5:00-9:30pm放在教會大廳。謝謝您的合作。詳情請與Christine Oentung(919.360.3536 或電郵 pwob_ch@yahoo.com)聯絡。

4.M-Fuge 差派禮和短宣隊員及家長會議—請所有成人輔導員及短宣隊的青少年務必參加7月12日英文堂的M-Fuge 差派禮。下午1:00在MPR有短宣隊員及家長會議，請所有成人輔導員及短宣隊的青少年及家長務必參加。                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
肢 體 關 懷
1.莊荷兒姊妹於6月23日上午9:50病逝於Raleigh 家中。葬禮及追思禮拜已於上周舉行。求神親自安慰葉佐新先生 一家人，也請弟兄姊妹在禱告中記念!
2.李標榮及謝美隆夫婦的女婿Tim Lei有大腸癌。感謝主!Tim的癌指標從4.5降至3.3，Tim 目前發現大便有血並體重減輕，7月2日做大腸鏡檢查，請弟兄姊妹在禱告中記念檢查一切順利。 
      請為主日講員代禱:國語堂講道主題—同心同行
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7/05/2015 Announcements
1. We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.  

2. A congregational meeting will be held on July 26 to confirm the calling of Pastor Calvin Tran to be the full time Senior Pastor for a 2-year term beginning August 10, 2015 through August 09, 2017.  If you plan not to be here on the 26th, you may ask Raymond Ting for an absentee ballot on July 12nd or July 19th.  Also on the 26th agenda is the confirmation of the Children Director Search Committee (CDSC) consisting of Elders Hong and Jan, Deacon Tom Wan and sisters Cynthia Kwok and Becky Xie.

3. Praying for one another is a discipline of love.  Please write your needs and prayer requests on a prayer card and put it in the Prayer Box in the lobby.  We will pray for you at Wednesday's church prayer meeting.  We urge you to come to church at 7:30pm on Wednesdays to pray together for church ministries and the needs of our members.

4. The 2015 Church Retreat will be held from September 5 to 7 at Lifeway Ridgecrest Conference Center NC, near Asheville.  This year's theme is “Refreshing Our Mission for Christ with One Heart.” Speaker: English congregation Rev. Mike Gin (Twin City Chinese Christian Church).  Registration is now to August 20.  There will be no registration fee for those who register before  July 31.  Those who register after July 31 will have to pay a registration fee of $25 (except for newcomers).  All registrations must be completed before the retreat.  There will be no walk-in registrations. Cancellations before August 1 will be fully refunded. You can also register online at our church website www.raleighccc.org. For more information please contact brother Jianying Li at jianying.li@gmail.com or brother Eric Chien at echien45@yahoo.com.

5. A Child Evangelism Fellowship training will be held at church on Saturday, July 25.  Brothers and sisters with a burden for the children ministry are urged to attend.  For further information and sign-up please contact Eva Zheng.

6.The Church Directory 2015 will be distributed. Congregation members will receive an email to open the directory in PDF. Church members who are 65 or older will receive a hard copy, one copy per family, which will be handed out at church lobby from 10:45 to 11:15 am today. If there are any errors in the directory, please contact Raymond Ting, Secretary Deacon, email: raleighccc@gmail.com

7.The Raleigh Baptist Association is offering a 3-DAY ESL CERTIFICATION class and the training is in Greensboro. The $20 cost will be paid by RCCC for attendees who come for the full 3 days. We encourage anyone who wants to build upon their skills to serve in ESL or future missions-related ministries to join us. There are urgent needs for both English-speaking and bilingual teachers. We need at least 4 helpers with some teaching experience and about 4 volunteers that are willing to be trained.  DATES: Thursday and Friday, July 30, 31, 6:30pm-9:30pm (snacks provided); Saturday, Aug 1  8:30am-4:30pm (lunch included).  Registration deadline is 7/27/15. Contact Dale Chen (dale.chen1@gmail.com or 919.630.6478) if interested. 
Youth

1.M-Fuge Training—All students and chaperones will be meeting in the Shatiel House today from 1:00-2:00 p.m.

2.M-Fuge Student and Chaperone Prayer Meeting—There will be a prayer meeting for the mission trip on this Wednesday, July 8, at 7:30 p.m. in the 2 Flex. 

3. M-Fuge Yard Sale—Our M-Fuge Team will have a yard sale in the MPR on Saturday, July 11, from 7:30-11:30 a.m. to raise funds for the M-Fuge mission trip.  We need your help in collecting items for this yard sale.  All items need to be dropped off at the church lobby, on Friday, July 10, between 5:00-9:30 p.m. All items need to be in clean, good, and working condition. A detailed list of acceptable and unacceptable items can be found in the church lobby.  If you want to donate or have any questions, please contact Christine Oentung at 919.360.3536 or you can email her at pwob_ch@yahoo.com

4.M-Fuge Commissioning Service and M-Fuge Parent, Student, Chaperone Meeting—All of our M-Fuge students and adults will be commissioned at the end of the English Worship Service on next Sunday, July 12.  Also, there will be a special meeting of M-Fuge Students, Parents, and Chaperones at 1:00 p.m. next Sunday, July 12, in the MPR
Remember in Prayers

1. Sister Ohlee Yap passed away on June 23 at 9:50 am at home.  The cremation and the memorial service were held last week.  Please pray that the Lord will comfort Mr. Cho Yap and his whole family. 

2. Praise the Lord! Tim's cancer marker dropped from 4.5 to 3.3 in three weeks. Lately Tim has found some blood in his stools and has lost some weight. Tim had colonoscopy Thursday 7/2 at 1:00pm. We lift up Tim to our merciful God and pray that God will steady the doctor's hands and strengthen Tim as he undergoes the colonoscopy. We pray that there is no cancerous cell in Tim's colon. Thank you for your willingness in joining us to pray for Tim.
Upcoming Sermons 
	7/12  Open                                  Dr. Fred Williams 


